

# 华为BTS3900通信机柜

产品名称	华为BTS3900通信机柜
公司名称	山东格伦德电源科技有限公司
价格	2000.00/台
规格参数	
公司地址	山东济南市历城区山大北路
联系电话	15315678277

## 产品详情

### BTS3900的功能与特性

支持全向小区和扇形小区,但机柜大支持12载波,S444配置,但机柜大支持6个小区,机柜堆叠实现S4/44/4+S44/4配置,但站点大支持72

支持2天线分级接收,4天线分级接收,有效增强上行覆

支持发射分级,PBT,有效强下行复发。支持塔放,有效提高接收灵敏度。

支持基带跳频,射频跳频,跳天线功能,动态MAO功能,有效减少网络干扰

简介增加网络容量

支持频段GSM900EGSM900DXs1800

TCH/S信道静态灵敏度:-113dBm(常温典型值)

操作维护方便,支持 MIMI BIN Web UI SNMP和Cu多种维护接口

### 3900的功能与特性

持微波传输,卫星传输光传输。

持3U的内置传输空间

TS与BSC之间支持星型、树型、链型、环形和混合组网等多种组网方式。

持多种时钟同步方式

支持肩并肩落地安装两机柜堆叠安装靠墙安装和落地安装便于安装和拆卸

块及单板的所有接口都支持前面板走线满足前维护要求

工作温度范围宽可在20 ° ~+55 ° C范围内工作

支持48VDC、+24VDC以及220VAC电压输入

#### Function and Characteristics of BTS3900

Supports omni-directional and sector cell, but the cabinet supports 12 carrier and S444 configuration, but the cabinet supports 6 cells. The cabinet stack realizes S4/44/4+S44/4 configuration, but the site supports 72.

Supporting 2-antenna hierarchical reception, 4-antenna hierarchical reception, effectively enhancing the upstream coverage

Support launch classification, PBT, effective and strong downward recurrence. Supporting placing, effectively improving the receiving sensitivity.

Support baseband frequency hopping, radio frequency frequency frequency hopping, antenna hopping and dynamic MAO functions, effectively reduce network interference

#### Brief Introduction to Increasing Network Capacity

Support band GSM900EGSM900DXs 1800

Static Sensitivity of TCH/S Channel: -113dBm (Typical Value at Room Temperature)

Easy operation and maintenance, support MIMIMI BIN Web UI SNMP and multiple maintenance interfaces of Cu

#### Function and Characteristics of 3900

With microwave transmission, satellite transmission of light.

Built-in handwriting space with 3U

There are many networking modes between TS and BSC, such as star, tree, chain, ring and hybrid networking.

Holding multiple clock synchronization modes

Installation of two cabinets on the ground shoulder to shoulder

All joints of block and veneer support front panel alignment to meet front maintenance requirements

It can work in the range of 20 ~55 C for a wide temperature range.

Holding 48VDC, +24VDC and 220VAC voltage input